
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Transportministeren

Dato: 13. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 1

Hvad er ministerens kommentar til, at landdistrikterne oplever problemer med at få en ta-

xa efter liberalisering af taxaloven, og hvad vil ministeren foretage sig for at sikre, at også

mennesker i yderområder kan få en taxa, jf. artiklen bragt på www.tv2.dk den 5. august

2019: ”Der mangler taxaer uden for storbyerne - hotel må selv køre gæsterne”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
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